
Protokół Nr 7/2019 

z posiedzenia  

Komisji Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego 

z 16 września 2019 r. 

 

Początek posiedzenia: 11:00  

Miejsce: Siedziba Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, ul. Emilii Plater 

1, sala 424 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego otworzył Przewodniczący Komisji, Pan Stanisław 

Gorczyca, witając wszystkich członków Komisji oraz zaproszonych (Załącznik nr 1 oraz 

załącznik nr 2).   

 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

W tym punkcie Przewodniczący Komisji, Pan Stanisław Gorczyca odczytał proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

3. Zarzadzanie kryzysowe w województwie warmińsko-mazurskim – działalność  

Regionalnego Centrum Bezpieczeństwa  

4. Sprawy różne i wolne wnioski 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Uwag do porządku nie stwierdzono, porządek obrad przyjęto  jednogłośnie. 

3. Zarzadzanie kryzysowe w województwie warmińsko-mazurskim – działalność  

Regionalnego Centrum Bezpieczeństwa:  

W tym punkcie o przedstawienie tematu poproszony został Dyrektor Mieczysław Wójcik  

z Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Ochrony Ludności Urzędu Miasta Olsztyna. Pan 

Mieczysław Wójcik poinformował Członków Komisji, iż Centrum będzie niedługo w pełni 

funkcjonalne, obecnie trwają prace organizacyjne w kierunku uruchomienia centrum, które 

będzie pierwszym w Polsce. Następnie omówił temat w oparciu o prezentację multimedialną 

(załącznik nr 3) poruszając m.in. takie kwestie jak: 
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• Możliwość efektywnego zapobiegania i reagowania na klęski żywiołowe, poprzez 

stworzenie jednego centrum decyzyjnego kierującego zwalczaniem – 

minimalizowaniem zaistniałych zagrożeń dla bezpieczeństwa. 

• Umożliwienie właściwej i efektywnej realizacji zadań z zakresu zarządzana 

kryzysowego poprzez zgromadzenie większego potencjału ludzkiego i sprzętowego. 

• Zapewnienie sprawnego funkcjonowania systemu bezpieczeństwa na obszarze MOF w 

warunkach normalnej pracy, w sytuacjach kryzysowych oraz w stanach 

nadzwyczajnych. 

• Zapewnienie właściwej koordynacji działań ratowniczych na obszarze MOF. 

• Pełnienie całodobowego dyżuru w celu zapewnienia przepływu informacji na potrzeby 

bezpieczeństwa oraz zarządzania kryzysowego. 

Dyrektor Mieczysław Wójcik, podkreślił, iż projekt, mimo wielu trudności i przeszkód oraz 

stopnia skomplikowania był i jest realizowany wzorowo, co jest olbrzymia zasługa ludzi przy 

nim pracujących.  

W trakcie dyskusji pytania zadawali m.in. Pani Sylwia Jaskulska, która zapytała o techniczne 

sprawy związane z przeszyłem informacji, natomiast radny Edward Adamczyk zapytał o numer 

112 oraz o koszt samochodu specjalistycznego zakupionego przez Regionalne Centrum 

Bezpieczeństwa. 

Po krótkiej dyskusji przewodniczący Komisji, Pan Stanisław Gorczyca w imieniu Komisji 

podziękował Panu Mieczysławowi Wójcikowi za przedstawienie tematu oraz wyraził chęć 

wizytacji Komisji w Centrum po jego otwarciu. 

 

4. Sprawy różne i wolne wnioski 

W tym punkcie poruszono sprawy organizacyjne. 

 

5.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto jednomyślnie. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący komisji Stanisław Gorczyca zakończył posiedzenie komisji (godz.11:58).

                                                                                        

                                                                                Przewodniczący Komisji 

          

                                                                                     Stanisław Gorczyca 

Protokół sporządził: Maciej Zasada 


